



台北市迎新會

Welcome to Taipei International Club



台北市迎新會年終餐會~ 106 年 12 月 6 日 “歡欣鼓舞迎耶誕”

親愛的會員姊妹們：

大家好！轉眼又要迎接一年一度的年終餐會。異於往年，這次我們將會員註冊和理監事選舉移到次年春季舉行，因此今年的年終餐會將是會員歡聚一堂，深化友誼的慶祝餐會！

餐會將在晶華酒店宴會廳(台北市中山北路二段 39 號 3 樓)舉行，每人費用新台幣 \$1500 (於餐會現場收取)，建議與會者著紅、綠、金或銀色系服飾以呼應年終佳節氣氛。

當天節目包含：

11:00-11:30a. m. : 報到/歡迎；

11:30-12:00p. m. : 甫自東南亞表演載譽歸來的國立台灣藝術大學【大觀國際表演團】帶來美麗舞碼；

12:00-12:30p. m. : 外交使節及國際友人展示各國傳統服飾，並介紹其文化意涵；

12:30p. m. : 晶華主廚料理之自助餐；

13:00p. m. : 興趣小組熱鬧而有趣的創意服裝比賽；

14:00-14:30p. m. : 大歡唱及律動

期待您的蒞臨，增添餐會光彩！

敬祝 平安喜樂

池琳 敬邀 / 台北市迎新會會長

“Mark your calendar ~ December 6th, 2017

WTIC Year End Luncheon - A Festive Celebration of the Holiday Seasons”

Dear Ladies:

As we approach the end of the year, it is again time for us to gather together for the WTIC Year-End Luncheon. This year, rather than holding the membership registration and board member elections which have been moved to next spring, the luncheon will carry a festive theme to celebrate friendship and the holiday seasons on December 6th!

The venue will be at the Grand Ball Room of the Regent Hotel (3rd Fl., #3, Ln. 39, Sec. 2, Zhongshan N. Road, Taipei), the fee is \$1500 /per person (to be paid at the luncheon), and the recommended dress code includes red, green, gold or silver for the festive atmosphere.

The program includes:

11:00-11:30 am : Welcome and registration;

11:30-noon: Performance by Da Guan International Dance Group from the National Taiwan University of Arts who has received high praises during their recent Asian tour;

12:00- 12:30 pm : National costumes shown by the diplomatic and international community;

12:30 pm :Festive buffet prepared by the executive chefs of the Regent Hotel

13:00 pm: Creative holiday costume contest by the club’s interest groups;

14:00 – 14:30pm: Chorus and group dancing by WTIC members.

We look forward to seeing you at this festive luncheon before we close the year of the Rooster, please come and join us!

With warm regards,

Lin Chih Lee / President, WTIC

RSVP by Saturday , December 2nd, 2017

Yes, I will attend WTIC Year End Luncheon on December 6, 2017

Name of member : _____ Phone No. _____

Guest Name: _____ (please print)

Guest Name: _____ (please print)

Guest Name: _____ (please print)

Guest Name: _____ (please print)

Attendance Fee: NT 1,500/ per person

Please fax to Ms Elizabeth Hsieh 謝琬女士 at 02 - 23612053 or

Email: elizabeth2802@yahoo.com.tw

Should you have any inquiry, please contact :

Jye Lee Chou 李 潔 at 0987-382-177

Melva Han 謝美華 at 0936-901-390